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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Ministers van Financiën en van 
Economische Zaken en Klimaat over het essay van Pieter Hasekamp (CPB) in 
het FD over het in de ban doen van bitcoin (ingezonden 16 juni 2021). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het artikel van directeur Pieter Hasekamp van het 
Centraal Planbureau (CPB) om de bitcoin in de ban te doen?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de vorm en de inhoud van dit opmerkelijke statement van 
het CPB? Is dit wenselijk naar uw mening? 

Vraag 3
Mocht het al wenselijk zijn, op welke manier zou het volgens u mogelijk zijn 
om de bitcoin in de ban te doen in een enkel land als Nederland? Deelt u de 
mening dat dit veel handhavingscapaciteit zou vereisen, en eigenlijk praktisch 
onmogelijk zou zijn? 

Vraag 4
Vanuit welke hoedanigheid spreekt Pieter Hasekamp en vindt u dat dit een 
goede manier is voor de CPB-directeur om deze mening over dit onderwerp 
te ventileren? Hoort dit bij zijn rol? 

Vraag 5
Wat is uw mening over dit essay in het licht van de recente ontwikkelingen 
binnen de EU om cryptomunten EU-breed te reguleren (de Markets in 
Crypto-assets-verordening – MiCA)? 

Vraag 6
Deelt u de mening van het CPB dat de bitcoin slecht geld is, en zo ja, waarom 
dan precies? Geldt dit volgens u voor alle cryptovaluta?

1 CPB, 11 juni 2021 (www.cpb.nl/nederland-moet-de-bitcoin-in-de-ban-doen)
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